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Zápis z 5. zasedání Legislativní komise AS VŠE Praha (LK) 

ze dne 13. června 2022 (konané hybridně – NB 244 a online v MS Teams) 

 

 

Přítomni (online):  Josef Bič (předseda), Lukáš Hulínský, Marek Koten, Jana Krbová, Matěj 
Pokorný, Jan Vondráček 

Omluveni:  Petr Marek, Marek Korejs 

Hosté:  Pavel Hnát 

 

 

Program: 

1.  Zahájení jednání 

2.  Změna Statutu Vysoké školy ekonomické v Praze 

3. Změna Stipendijního řádu Vysoké školy ekonomické v Praze 

4. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2021 

5.  Závěr 

 

 

1. Zahájení jednání 

1. Předseda LK zahájil zasedání komise, které se uskutečnilo hybridně, v místnosti NB 244 a 
prostřednictvím MS Teams. Přivítal přítomného prorektora doc. P. Hnáta.  

2. Vzhledem k počtu 6 přítomných členů je legislativní komise AS VŠE dle čl. 6, odst. (4) JŘ AS VŠE 
usnášeníschopná. 

3. Seznámení přítomných členů s předloženými podklady, které byly komisi přikázány k projednání dle 
čl. 7, odst. (6) Jednacího řádu AS VŠE předsednictvem AS VŠE dne 8.6.2022. 

 

 

2. Změna Statutu Vysoké školy ekonomické v Praze 

1. Předseda LK zahájil projednání druhého bodu programu a předal slovo doc. Hnátovi, aby představil 
přeložený materiál. 

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili dva členové LK s konkrétními podněty ohledně formulace 
vybraných ustanovení k článku 20 – odstavec 8 a 9 tak, aby byly více jednoznačné a část 9(c) se 
týkala rovněž doktorského studia. 

3. Prorektor Hnát uvedl, že dané části upraví a předloží tak, aby byl dodržen Jednací řád AS VŠE. 
4. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

 

Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky ke Změně Statutu Vysoké 
školy ekonomické v Praze v podobě, která vychází z diskuse na zasedání 
LK ze dne 13.6.2022.“ 
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pro-proti-zdržel se:  6-0-0 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Změna Stipendijního řádu Vysoké školy ekonomické v Praze 

1. Předseda LK zahájil projednání třetího bodu programu a předal slovo doc. Hnátovi, aby představil 
přeložený materiál. 

2. Následovala diskuse, v níž vystoupili tři členové Legislativní komise s body, které se týkají termínů 
pro podávání ubytovacích stipendií, navazujících změn vnitřních předpisů fakult a marketingové 
propagace navržené změny. Prorektor Hnát na vznesené dotazy odpověděl. 

3. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 
protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 
 

Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky ke Změně Stipendijního 
řádu Vysoké školy ekonomické v Praze.“ 

 

pro-proti-zdržel se:  6-0-0 

 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 

 
 

4. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2021 

1. Předseda LK zahájil projednání čtvrtého bodu programu s tím, že byl přikázán vedením AS 
k projednání především z hlediska formálních a procesních požadavků, a požádal jednotlivé členy 
komise, aby představili svá stanoviska či připomínky k předloženému materiálu. 

2. V diskusi byl vznesen dotaz ohledně projednání tohoto materiálu Vědeckou radou VŠE, která jej 
měla projednat před AS VŠE.  

3. Dle rektora doc. Dvořáka byla výroční zpráva projednána vědeckou radou per rollam (vzhledem 
k termínům jejího vzniku a termínům řádných zasedání AS a VR VŠE). 

4. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 
protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

 

Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky k Výroční zprávě o činnosti 
Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2021.“ 

 

pro-proti-zdržel se:  6-0-0 

 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 
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5. Závěr 

1. Komise pověřuje předsedu, aby dle článku 7, odst. (7) JŘ AS VŠE bez zbytečného odkladu informoval 
předsednictvo AS VŠE o závěrech tohoto zasedání. 

2. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání komise vyčerpán, předseda zasedání ukončil. 

 

V Praze dne 16. 6. 2022 

 

Zapsal: J. Bič 


